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PROTOKÓŁ Nr XXI/13 

Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 21 lutego 2013 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1340. 

I. Obecność. 

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 

Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych. 

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

W sesji udział wzięli: 

Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 

Anna Stępień – Buryszek p.o. Sekretarz Powiatu 

oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 

lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 20 

grudnia 2012r., 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala  

w Goleniowie w 2012 roku. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Goleniowie i realizacja Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2012-2014  za rok 2012. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów  
w Goleniowie za rok 2012. 
a)stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

7. Przyjęcie sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w 2012 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Goleniowskiego, 
b) zmiany uchwały w sprawie przekształcenia Wielofunkcyjnej Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Goleniowie z filią w Nowogardzie  
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w Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych  
w Goleniowie oraz placówki opiekuńczo-wychowawcze, 

c) rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, włączenia I 
Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego w Goleniowie i Szkoły 
Policealnej w Goleniowie do Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie oraz 
zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie,  

d) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu 
w Goleniowie, 

e) zmiany założeń, zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego, 

f) emisji obligacji powiatowych oraz określenia zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu przez Zarząd Powiatu w Goleniowie, 

g) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na  

2013 r., 
h) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2013-2027, 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Goleniowie za 2012 r. 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady 

Powiatu w Goleniowie za 2012 r. 
11. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady 

Powiatu w Goleniowie za 2012 r. 
12. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

13. Wolne wnioski. 
14. Odpowiedzi na interpelacje.  
15. Zamknięcie obrad. 
 
III. Przebieg posiedzenia. 
 
Ad.1.a  
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc dokonał otwarcia XXI sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych i przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że jest na sali 16 radnych, co 

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia i zapytał, 

czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie? 

Nie zgłoszono wniosków o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad. 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż protokół  

z XX sesji Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2012 r. był do wglądu w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu na siedem dni przed sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do 

powyższego protokołu. 

Radni uwag nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół zastał przyjęty jednogłośnie,  

w obecności 16 radnych. 

Ad.2 

1. Radna G. Rybicka powiedziała, że zwrócili się do radnej mieszkańcy powiatu, że 
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w ubiegłym roku był duży poślizg w Powiatowym Zespole ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności, wnioski czekały bardzo długo. Radna wniosła zapytanie, na 

jakim etapie jest w tej chwili działalność tego zespołu, ponieważ ludzie zostali 

pozbawieni zasiłków stałych i zasiłków pielęgnacyjnych i innych ze względu na 

bardzo długi okres oczekiwania.  

2. Radny Cz. Siwek powiedział, że na terenie Gminy Maszewo funkcjonuje Zespół 

Szkół Ponadgimnazjalnych i od pewnego czasu nie kupują towaru od firmy radnego. 

Przedstawiciel tej szkoły zaczął narzekać, że mają zakaz i nie mogą nabywać 

materiałów. Radny zajrzał do ustawy z 5 czerwca 1998 roku i nie dopatrzył się 

niezręczności, następnie radny zwrócił się do dyrektora, co jest przyczyną tej 

sytuacji i okazuje się, że w poprzedniej kadencji była kontrola finansów tutejszej 

szkoły i w zaleceniach była wymieniona jedna z radnego firm i zalecono, aby nie 

sprzedawać, bo jest to niezgodne z ustawą o samorządzie powiatowym. Radny 

wniósł o sporządzenie rzetelnej informacji, jaki był podtekst prawny na wydanie 

takich zaleceń kontrolera poprzedniej kadencji?   

3. Radny B. Grodź powiedział, że na sesji Rady w Osinie sołtys ze wsi Przypólsko 

Piotr Pazdan w imieniu mieszkańców kol. Kałużna zwrócił się z pytaniem do 

Radnego, dlaczego droga powiatowa 4183Z Przypólsko-Krzywice nie jest w okresie 

zimowym przez Powiat odśnieżana i w okresie jesienno – wiosennym również 

naprawiana. Według sołtysa mieszkańcy kol. Kałużna ciągle upominają się  

w Gminie o naprawę tej drogi. Wójt Gminy na sesji ustosunkował się twierdząc, że 

ta droga naprawiana jest ze środków budżetowych gminy. Radny wniósł zapytanie, 

skoro droga jest własnością powiatu, czy będzie objęta doraźnym remontem w tym 

roku?   

4. Radna D. Faryniarz złożyła interpelację w spawie zamieszczania na stronie BIP 

– u interpelacji, zapytań i wniosków radnych. Radna poprosiła o zamieszczenie 

odpowiedzi, jakie zostają udzielane na te interpelacje, zapytania i wnioski. 

Informacje te mają charakter informacji publicznych, podlegają zasadzie jawności, 

toteż ich treść wraz z odpowiedziami powinna być udostępniana w BIP - e dla 

mieszkańców Powiatu w interesie, których i z woli których radni wypełniają 

zadania. Interpelacje, wnioski i zapytania dotyczą wielu ważnych spraw różnych 

środowisk, zaś odpowiedź otrzymuje jedynie radny, a są to informacje, które leżą  

w interesie publicznym. Ponadto ich publikacja służy polepszeniu działalności 

podmiotu udostępniającego te informacje. Radna dodała, że informacje, o których 

mowa we wniosku są zamieszczane w innych samorządach, także w Sejmie  

i Senacie Rzeczypospolitej. 

O godz. 1215 przybył na obrady sesji radny Kazimierz Lembas – stan Rady 17 

radnych. 

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala  

w Goleniowie w 2012 roku, które stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławki poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane 6 lutego 2013 r. przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie 

zaopiniowane. Starosta dodał, że na Komisji Budżetu i Infrastruktury zostały 

przedstawione dodatkowe informacje, które wniesione zostały ze strony Pani dyr.  

A. Markowicz - Narękiewicz na zapytanie Zarządu Powiatu. Chodziło o wzrost 
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wydatków związanych z zatrudnieniem oraz informacje na temat funkcjonowania  

w obiekcie usług noclegowych - ok. 50 tys. zł. zysk wypracowany na tej działalności.  

Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

Radna G. Rybicka powiedziała, że jest pełna uznania, że w czasie ferii był tor 

przeszkód na basenie. Radna zapytała, czy rozważane jest w przyszłości aby 

umieścić tor przeszkód w innym miejscu. Okazuje się, że w momencie kiedy tor 

przeszkód zajmuje trzy tory pływackie, to ludzie, którzy wykupili karnety pływali 

„jeden na drugim”. Następnie Radna powiedziała, że zainteresowały radną kwestie 

proponowanych zakupów  różnych instalacji. Radna zapytała, gdzie będą te 

instalacje zamontowane?  

Dyrektor A. Markowicz – Narękiewicz odpowiedziała, że pierwszy raz została taka 

atrakcja uruchomiona. Była zamówiona na ferie na basenie, zarządzający basenem 

stara się uatrakcyjniać ferie zimowe w różny sposób. Na początku nie było wiadomo, 

ile fizycznie ta atrakcja – tor przeszkód zajmie torów na pływali, cieszyła się 

popularnością wśród dzieci i starszej młodzieży. W przyszły roku jeszcze nie 

wiadomo, co będzie na ferie proponowane. Następnie jeżeli chodzi o propozycje w co 

należałoby basen zaopatrzyć, w jakie atrakcje, to szczególnie trzeba byłoby zwrócić 

uwagę na rozbudowę. Jest opracowany cennik przebudowy, ile by to kosztowało, 

jakie dżakuzi zamontować i w jakim miejscu, aby był poniesiony jak najmniejszy 

koszt w tym zakresie. Jest uruchomione solarium z nowymi lampami, zostało 

odmalowane pomieszczenie, niedługo będzie dostępne również pomieszczenie przy 

saunach gdzie będą znajdowały się leżaki i telewizor.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Kompleksu Rekreacyjnego-Sportowego Fala  

w Goleniowie w 2012 roku Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Goleniowie i realizacja Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 

2012-2014 za rok 2012, które stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławki poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane 6 lutego 2013r. przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie 

zaopiniowane. 

Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie  

i realizacja Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012-2014 za 

rok 2012 Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów  

w Goleniowie za rok 2012, które stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad.5.a Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane 30 stycznia 2013 r. przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie 

zaopiniowane. 

Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

Radna G. Rybicka powiedziała, że w imieniu wszystkich korzystających dotychczas 

z usług Pani Rzecznik Ireny Henkelman, Radna podziękowała za pracę, jaką Pani 

Rzecznik wkłada w swoją działalność. Nie wszystko jest w stanie przedstawić na 

papierze, ale odbiór społeczny jest taki, że nawet ludzie z głębi Polski zasięgają  

u Pani Rzecznik informacji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za 

rok 2012 Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego, które stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było analizowane 

6 lutego 2013r. przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.7. Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku w 2012 r., które stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku w 2012 r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.8.a. Starosta T. Stanisławki przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 

który stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁ NR XXI/191/13 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad.8.b. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt zmieniający uchwałę w sprawie 

przekształcenia Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Goleniowie  

z filią w Nowogardzie w Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczej  

w Goleniowie oraz placówki opiekuńczo-wychowawcze, który stanowi zał. nr 10 do 

protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem zmieniającej uchwałę  

w sprawie przekształcenia Wielofunkcyjnej Placówki opiekuńczo-Wychowawczej  

w Goleniowie z filią w Nowogardzie w Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-

Wychowawczych w Goleniowie oraz placówki opiekuńczo-wychowawcze Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXI/192/13 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
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Ad.8.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, włączenia I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego w Goleniowie i Szkoły Policealnej  

w Goleniowie do Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie oraz zmiany nazwy 

Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu, 

który stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, włączenia I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego w Goleniowie i Szkoły Policealnej  

w Goleniowie do Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie oraz zmiany nazwy 

Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu 

Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 wstrzymującym się, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXI/193/13 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad.8.d. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu  

w Goleniowie, który stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja negatywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż obie Komisje wnioskowały o przesuniecie głosowania na sesje Rady Powiatu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu  

w Goleniowie Rada głosowała 14 głosami przeciw, przy 1 wstrzymującym się,  

w obecności 17 radnych.(Radna Danuta Domaradzka i Radny Cz. Siwek nie brali 

udziału w głosowaniu). 

Ad.8.e. Starosta T. Stanisławki przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

założeń, zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 
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Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

Radny K. Lembas zapytał, czy katalog dróg, które są wymienione w programie 

przebudowy, to jest katalog zamknięty czy katalog dróg otwarty?  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że jest to katalog otwarty. 

Radny K. Lembas powiedział, że z tego wynika, iż zespół WPI będzie miał decydujące 

znaczenie, które drogi i na jakich warunkach oraz które uzyskają największy 

wskaźnik współfinansowania zewnętrznego. Radny dodał, że dostał wniosek 

burmistrza Nowogardu o ujęcie w uchwale dróg powiatowych w mieście Nowogard. 

Starosta T. Stanisławski dodał, że na Zarządzie było poruszane, że jest to katalog 

otwarty i komisja WPI będzie otwarta na propozycje. Starosta dodał, że  

w najbliższym czasie będzie chciał spotkać się z Burmistrzami, Wójtami, ponieważ 

jest kilka tematów wspólnych, np. wsparcie Ochotniczych Straży Pożarnych, 

wszystkie gminy zgodziły się na wsparcie zakupu sprzętu dla OSP. Będzie to okazja, 

aby porozmawiać na temat tego programu i tych potrzeb, jakie w każdej gminie 

będą zgłoszone. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

założeń, zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Goleniowskiego Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXI/194/13 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad.8.f. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie emisji 

obligacji powiatowych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

przez Zarząd Powiatu w Goleniowie, które stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

Radny K. Lembas zapytał, że w § 3 w pkt 4 jest napisane, iż „wydatki związane  

z przeprowadzeniem emisji zostaną pokryte z dochodów własnych Powiatu 

Goleniowskiego”, nie wiadomo, jakie skutki ta uchwała wniesie dla budżetu 

Powiatu. Brak jest informacji, że podjęcie tej uchwały rodzi dla budżetu Powiatu 

Goleniowskiego rokrocznie koszty w wysokości. Radny zwrócił uwagę, iż zadłużenie  

Powiatu zostało przesunięte z 2020 roku do 2027 roku.   

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że było liczone wielokrotnie, jeżeli chodzi o koszty, 

intencja rozłożenia naszego zadłużenia w czasie polegała na tym, żeby nie zwiększyć 

kosztów obsługi zadłużenia, czyli utrzymane jest w granicach maksymalnego 

obciążenia z odsetkami na pozimie1,5 mln. Jeżeli chodzi o obsługę zadłużenia, to 

przesuwając w czasie, to rozkładamy je do wysokości 2 mln zł od 2018 roku rocznie, 
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a w tej chwili obciążenia Powiatu wynoszą od 2 mln 900 zł do 4,5 mln zł spłaty 

zadłużenia rocznie. W związku z tym ta uchwała powinna utrzymać wysokość 

kosztów obsługi na tym samym poziomie, a koszty spłaty zadłużenia rozłożyć  

w czasie. Jeżeli chodzi o zamianę długu, to zamieniane są tylko droższe kredyty, te 

które są najtańsze do obsługi w Powiecie, pozostają do obsługi w dalszym ciągu  

w wysokości, która jest. Możliwości Powiatu uczestniczenia we wszelki sposób  

w pozyskiwaniu środków z zewnątrz, to jest jedyne rozwiązanie, bo od następnego 

roku obowiązuje zasada, że nie można uchwalić budżetu przewidującego 

zaciągnięcie długu, jeżeli przekroczymy współczynnik, który jest w uchwale  

o finansach publicznych. W związku z tym takie działanie jest racjonalne i jest 

stosowane nagminnie, podobną zasadę zastosowała Gmina Nowogard, zaciągając na 

15 lat zobowiązania z przeznaczeniem na szpital nowogardzki. Jeżeli chodzi  

o przedłużenie spłaty długu do 2027 roku, to trzeba pamiętać, że powiat generuje 

środki na inwestycje tylko i wyłącznie pozyskując je z zewnątrz czyli w postaci 

kredytów i gdyby były zaciągane mniejsze kredyty, które są droższe w obsłudze niż 

jednorazowe pozyskanie dużej kwoty, generowałoby to zadłużenie na lata następne. 

Kwestia jest taka, czy będzie się spłacać i zaciągać nowe zobowiązania na gorszych 

warunkach, czy spłaci się jednorazowo wszystkie te, które są do 2020 roku i będzie 

się je spłacać od 2018r. Jest to zabieg czysto techniczny dotyczący zamiany długu.  

Radny K. Lembas powiedział, że to, co Pan Skarbnik powiedział powinno być 

zawarte w uzasadnieniu tej uchwały, ponieważ słowa są ulotne, natomiast to, co 

jest napisane, że to jest taka kalkulacja i że to są takie kwoty, to nie będziemy za 

parę lat pamiętać.  

Następnie Radny K. Lembas złożył wniosek o uzupełnienie uzasadnienia   

o wypowiedź Pana Skarbnika. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego wniosku Rada głosowała 15 głosami 

za, przy 2 wstrzymujących się, w obecności 17 radnych. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie emisji 

obligacji powiatowych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

przez Zarząd Powiatu w Goleniowie wraz z uzupełnieniem Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/195/13 stanowi zł. nr 18 do protokołu. 

Przerwa 1255 – 1305. 

Ad.8.g. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., który stanowi zał. nr 19 

do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosownia za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXI/196/13 stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Ad.8.h. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-

2027, który stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Bogusław Grodź – przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Rewizyjnej, 

iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 

2013-2027 Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXI/197/13 stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

Ad.9 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas Przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2012 

r., które stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2012 r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.10. Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Bogusław Grodź 

przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady 

Powiatu w Goleniowie za 2012 r., które stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu w Goleniowie za 2012 r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.11. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty przedstawiła 

Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady Powiatu  

w Goleniowie za 2012 r., które stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady Powiatu w Goleniowie  za 2012 r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.12.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie 

w okresie od 12 grudnia 2012r. do 6 lutego 2013 r., które stanowi zał. nr 26 do 

protokołu. 
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Radna J. Jarlaczyńska poprosiła o wyjaśnienie pkt 17 ze str. 3 oraz pkt 3 i 4 na str. 

10 sprawozdania. 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, na pkt. 17 ze str. 3, ze względu na fakt, że 

zbyt późno przedstawione zostały propozycje podpisania umowy OREW Warszawa. 

Miesiąc później od tego, kiedy projekt miałby rzeczywiście zostać już wdrożony. 

Zarząd zdecydował, że tym razem w tym naborze zrezygnuje z tego projektu,  

a dokumenty, które zostały przygotowane, mogą posłużyć jeszcze w tym roku do 

wystąpienia o aplikacje tego projektu. Jeżeli chodzi o pkt 3 ze str. 10, zgodnie  

z wcześniejszymi informacjami, jakikolwiek jest kupowany sprzęt i przekazywany 

SCM w Goleniowie, jest podpisywana umowa dzierżawy i jest to związane z VAT -

em. Następny punkt 4 str. 10 – jest to część transy, która była przeznaczona na 

wyposażenie punktu rehabilitacji na „Fali”. 

Rady Cz. Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt 11 ze str. 8 „Zarząd Powiatu zapoznał się 

z informacją Dyrektora Szkoły Muzycznej w Goleniowie w sprawie stanu latarni”. 

Jeżeli chodzi o pkt 5 na str. 11 Radny jest zadowolony, że Zarząd podjął tego typu 

działania, skoro projektant zaprojektował obiekty i wziął określone pieniądze. 

Zarząd postanowił, aby ktoś w końcu zapłacił za to, co zepsuł i jest to działanie jak 

najbardziej dobre.    

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że jeżeli chodzi o pkt 11 ze str. 8, to Zarząd 

wystąpił pismem do dyrektora w sprawie oświetlenia wzdłuż drogi prowadzącej do 

Powiatowego Centrum Edukacyjno-Rewalidacyjnego przy budynku Szkoły 

Muzycznej. Pan Dyrektor odpowiedział, że nie jest to zadanie dyr. Szkoły, natomiast 

lampy, które się znajdują na terenie zarządzanym przez Pana Dyrektora Holza 

zostaną naprawione, aby oświetlały drogę do szkoły.   

Radna D. Faryniarz poprosiła o wyjaśnienie pkt 12 ze str. 2: „ Zarząd Powiatu 

obradował w sprawie rozłożenia na raty pozostałej części pożyczki udzielonej 

Samodzielnemu Publicznemu Szpitalowi Powiatowemu w Goleniowie 

przekształconemu w spółkę Szpitalne Centrum Medyczne w Goleniowie spółka  

z ograniczona odpowiedzialnością” 

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że to kwota ok. 2mln 714 tys. rozłożone została na 

240 miesięcy. 

Radny L. Soroczyński zapytał o pkt 1 str. 9, jak to będzie się miało czasowo i co to 

oznacza brak możliwości organizacyjno-przestrzennej? 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że do Zarządu Powiatu wpłynęło pismo 

Burmistrza Gminy Goleniów dotyczące wyrażenia zgody na wybudowanie miejsca do 

zawracania autobusu na parkingu za częścią rehabilitacyjną Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych, tam dojeżdża się do rehabilitacji i na salę. Było to związane  

z tym, że autobus nie mógł wjechać z dziećmi na teren Szkoły Specjalnej i jedna  

z koncepcji szła w tym kierunku, aby mógł autobus za basenem objeżdżać cały 

budynek, tam by została wybudowana zatoka po to, aby autobus mógł zawrócić  

i wysadzić dzieci, które miałyby już bliżej do Szkoły Specjalnej. Zarząd wystąpił  

o opinie do pani dyr. Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych z uwagi na to, że jest to  

w jej trwałym zarządzie. Opinia Pani Dyrektor była również negatywna związana  

z tym, że przejazd, który jest dzisiaj możliwy za budynkiem basenu jest bardzo 
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wąski i stąd wystąpiło określenie o braku możliwości organizacyjno-przestrzennej. 

Zarząd polecił Dyrektorowi Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Promocji, aby oszacował 

koszt przebudowy całej drogi dojazdowej, która jest wykonana przed basenem z płyt 

betonowych. Czekamy ma kosztorys z Wydziału WRIP aby wiedzieć czy i kiedy 

można to by było zmodernizować i położyć w tym miejscu gdzie będzie konieczne 

kostkę polbrukową. Na tę chwilę Zarząd nie otrzymał informacji. 

Radna D. Faryniarz zapytał o pkt 15 na str. 14: „Zarząd Powiatu pozytywnie 

zaopiniował wniosek na udzielenie stałej miesięcznej zaliczki w kwocie 1.500 zł dla 

kierowcy, który dokonuje w ciągu roku budżetowego drobnych zakupów na potrzeby 

Starostwa”, kim jest ten Pan, ponieważ do Radnej materiały na sesję dostarczył inny 

Pan, a nie Pan Brela. 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że został zatrudniony nowy kierowca - Pan 

Bauer już nie jest kierowcą, bo zrezygnował z pracy w Starostwie. W zastępstwie, 

kiedy jeszcze nie było nowego kierowcy, to  materiały dostarczył Pan Brela, który na 

stałe jest teraz kierowcą w PCPR.     

Ad.12.b. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował o obowiązku złożenia do 

30 kwietnia oświadczeń majątkowych.  

Następnie Przewodniczący powiedział, że zostało wręczone niektórym radnym 

wypowiedziane pełnomocnictwo Pani Marianny – Sokołowskiej, ponieważ już nie jest 

pracownikiem Starostwa. Przewodniczący zapytał, jak to prawnie wygląda na dzień 

dzisiejszy? 

Radca prawny Przemysław Piątas odpowiedział, że na dzień dzisiejszy akt w sadzie 

nie ma, ponieważ są przekazane do opinii biegłego i nie bardzo można się 

dowiedzieć o stanie sprawy poza tym, że czekamy na wydanie opinii biegłego 

prawdopodobnie uzupełniającej, ponieważ jakaś opinia była wydawana w tej 

sprawie. Radni otrzymają propozycję udzielenia nowych pełnomocnictw Radcy 

Prawnemu, który jest zatrudniony w Starostwie celem kontynuowania tej sprawy.  

Przewodniczący W. Kaleczyc zapytał, czy Pan Przemysław Piątas będzie 

reprezentował radnych? 

Radca Prawny P. Piątas odpowiedział, że ze względów organizacyjnych 

najprawdopodobniej tak. 

Przewodniczący W. Kaleczyc odczytał pismo Prezesa Zarządu Miejsko-Gminnego 

PSL, które stanowi zał. nr 27 do protokołu oraz pismo Pana Mieczysława Pieprza, 

które stanowi zał. nr 28 do protokołu.   

Ad.13 Radny Cz. Siwek powiedział, że każdy samorząd zobowiązany jest do 

zgłoszenia do przetargu i konkursu ofert inwestycji planowanych. Następnie wybiera 

się ofertę najtańszą, jest to z punktu samorządowego wydawałoby się decyzja 

słuszna. Radny dodał, że nie zna tej ustawy o zamówieniach publicznych i do czego 

ona obliguje, jest dokumentacja, jest kosztorys i wybiera się najtańszą ofertę. Jest 

zjawisko, że budując obiekt na Heleniowie firma z Koszalina pobrała materiały, 

zatrudnia podwykonawców i zniknęła. Nie płaci nikomu i firmy, jako takiej, nie ma. 

Jest to problem społeczny. Radny wniósł o wyjaśnienie tego zagadnienia.    
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Radna A. Fedorczuk-Smolira powiedziała, że na Komisji Spraw Społecznych Radna 

zgłosiła wniosek, że informacja Pani Prezes Szpitalnego Centrum Medycznego  jest 

bardzo lakoniczna, skromna i liczy na to, że jeżeli będzie informacja nt. Szpitalnego 

Centrum Medycznego, będzie ona bardziej dokłada. Ponieważ jeśli Zarząd 

przekazuje środki publiczne na rzecz Szpitalnego Centrum Medycznego  

w Goleniowie to Radni mają prawo wiedzieć jak one są rozdysponowane, na co 

wykorzystane, czy bilansują się nakłady wyłożone na szpital i to, co uzyskujemy 

jako Radni i obywatele naszego Powiatu.   

Ad.14. Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że odpowiedzi na interpelacje  

i wnioski zostaną udzielone na piśmie. 

Ad.15 Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu 

Witold Kaleczyc o godz. 1340 dokonał zamknięcia obrad XXI sesji Rady Powiatu  

w Goleniowie. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 
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